
====================================== 

Beste leden van onze vereniging. 

 

Op een dag als deze is het logisch dat jullie voorzitter een allesomvattende speech 

geeft over onze prachtige jubilerende vereniging.  

Ga er maar aanstaan zullen jullie denken. 

Dat dacht ik ook, maar de meeste tijd heb ik moeten besteden aan het schrappen 

van mijn tekst.  

Gewoon omdat ik maar tien minuten toegewezen gekregen heb. Ik heb zelfs 

overwogen mijn speech toe te sturen aan jullie huisadres en dan hier een dansje uit 

te voeren.  

Maar…Mijn huisgenoten hebben trouwens dat dansje stevig ontraden.  

 

Waarom is dat schrappen van tekst zo’n enorme klus?  

Ik vind namelijk dat wij een vereniging van mensen zijn en dat al veertig jaar.  

Mensen die samen klaar staan om onze natuur te beschermen en die samen klaar 

staan om ons leefmilieu te verbeteren.  

En als je je daar dan in verdiept dan hebben in al die jaren al onze leden bijdragen 

geleverd.   Niemand uitgezonderd.   Gezien maar ook heel vaak ongezien,  met 

fysieke inspanning,   met denkkracht en  met financiële middelen. 

En die grote en kleine bijdragen hebben stappen en stapjes gezet in de tijd   en ons 

gebracht waar wij nu staan. 

Ik kan dan beter onze ledenlijst voorlezen om zo iedereen te bedanken, want zo voel 

ik dat wel.     Natuurlijk zijn er leden die altijd in de turbostand stonden   en staan en 

ongelooflijk veel uren maken.   Dat zeg ik met bewondering en dat verdient zeker 

applaus.        

 

Maar ik wil eigenlijk applaus voor alle leden, want ik wil niemand te kort doen. 

En het zijn de leden, al dan niet in wisselende samenstelling, die in al die jaren hard 

werken  onze vereniging op de kaart hebben gezet.                                        

En dan ook echt op de kaart gezet.    Want vergis je niet dat we zijn uitgegroeid tot 

een instituut dat geraadpleegd wordt door inwoners van onze gemeente,             

maar ook door de beslissers van onze gemeente.                                                  

En door natuur- en milieuorganisaties in onze provincie en zelfs tot ver daarbuiten.  

 



 

 

We beschikken over deskundige werkgroepen op tal van terreinen. Die wil ik graag 

allemaal noemen:  

Werkgroep Natuurbeheer     //Werkgroep Inventarisaties      //Werkgroep 

Dorpsnatuur    //Werkgroep Eiken Processie Rups//   Werkgroep Ommetjes/   

/Werkgroep Ruimtelijke Ordening//    Werkgroep Duurzaamheid//   Werkgroep 

Communicatie//Repair café   //Foto Werkgroep   en ook de kerngroep 

grondaankopen.           (Applaus). 

 

Ik durf ook een applaus te vragen voor de huisgenoten van onze leden, die ons al die 

jaren hebben ondersteund op tal van manieren.    Het accepteren dat hun partner 

weer eens moest vergaderen,     weer ging werken in de natuur of voor het milieu   

of zelfs de eigen huiskamer liet ombouwen tot een vergaderzaaltje met koffie en 

gebak.    En dat op momenten dat het thuis eigenlijk niet uitkwam.  Dank jullie wel 

voor jullie  belangrijke support.    

 

En daarom heeft onze vereniging steeds stappen gemaakt in haar ontwikkeling.       

Al 41 jaar lang.     Ik durf te stellen dat onze vereniging vandaag breed en solide is. 

Daarmee kunnen we snel inspelen en schakelen bij zelfs plotselinge gebeurtenissen. 

En steeds maar weer in het   natuurbelang en het   milieubelang. 

Dat is de verdienste van onze leden TOEN  en van onze leden NU.  

En als ik om mij heen kijk hebben we nog steeds actieve leden die dat toen ook 

waren en zich inzetten om die kennis over te dragen.   Logisch dat we plannen 

hebben om de jongeren stevig te betrekken bij de idealen van onze club.   

 Logisch ook dat we het aandurfden en het aankonden om de grond van Piet 

Smeekens te kopen en die verder uit te breiden.   Dat hebben we gedaan om dit 

natuurgebied veilig te stellen voor de toekomst.  

We laten zien dat we vooruit durven te kijken en energie hebben om nieuwe 

ontwikkelingen    die zich aandienen    aan te pakken en in onze strategie in te 

passen.  

Natuurlijk hebben we nog veel meer wensen. Laat ik er maar eens een paar noemen.  

Nu tellen we 325  leden en daar zijn we erg blij mee.   Maar meer leden levert ook 

een verjonging op van ons ledenbestand   en dat is uiterst belangrijk voor de 

continuïteit van onze vereniging.       Dan kunnen we ook onze bestuurlijke taken 

verbreden en verjongen.     Geen gemakkelijke opgave, maar wij gaan ervoor. 

 



 

 

Ons blad Digituurlijk wordt gelezen door onze leden maar ook door vele 

belangstellenden.   Ook dat willen we laten groeien,    want zo weet de Heusdense 

bevolking van wij willen bereiken met  onze natuur en milieu.  En daarbij hebben wij 

ook hun steun nodig. 

De jaarlijkse Glossy is een succes en kent een brede verspreiding. Het is een wens 

om de glossy nog beter in de markt te zetten.    Het is ons visitekaartje.  

We willen ook het overleg met de POLITIEK  een betere structuur meegeven, zodat 

we steeds meer kunnen kiezen voor samenwerking in plaats van tegenover elkaar te 

komen staan.    Wij willen graag onze idealen blijven verwezenlijken door overtuiging 

en samenwerking.   Daarvoor hebben we echt alle kennis in huis. Die naam hebben 

we ook bij overheid en bedrijfsleven en de burgers in ons Heusdense  leefgebied.  

En dat alles dankzij onze leden!  


